
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2007. november 28-án 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  
   Révay István alpolgármester, 

Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 
   Ujváryné Szabó Erika óvodavezető, 
   Tarr János MSZP bánrévei szervezete képviseletében. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Révay István 
alpolgármester Urat és Bán János képviselő Urat javasolta. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. 2008. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 

Előadó: polgármester 
 

2. Beszámoló az Ózd Többcélú Kistérségi Társulás tevékenységéről 
Előadó: polgármester 
 

3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: polgármester 
 

4. Indítványok, javaslatok 
a./ BURSA Hungarica pályázatok elbírálása (zárt ülés) 

 
Napirend tárgyalása:  
 
1.napirendi pont: 2008. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem Jegyző Urat, ismertesse a napirendi ponttal kapcsolatos 
előterjesztését. 
 
Garaj Dániel: Ismertette előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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A mellékletként kiküldött kérdésekkel kapcsolatosan szeretném tájékoztatni a Tisztelt 
Képviselő-testületet, hogy a jutalom természetbeni juttatásban történő kiadására még van 
lehetőség ez évben is. A bizottsági ülésen azt mondtam, hogy erre már az év vége miatt nincs 
mód, de kiderült, hogy van és 3, vagy 5 napon belül legyártják az utalványokat, amennyiben 
igényeljük. Két ajánlat érkezett a Chéque déjeuner-től és a Sodexho Pass-tól.  Arra is van 
mód, hogy a most legyártott utalványokat jövő év február, márciusig fel lehet használni. A 
költsége 2,2%, 2,5%. Ózdon minden nagyobb üzletben beválthatóak. Nagyon széleskörű a 
levásárlási lehetőség, szinte mindent lehet vásárolni. A törvény azt mondja, hogy egy évben 
háromszor adható, a minimálbérnek a 10%-a, a dolgozónak és a vele közös háztartásban élő 
közeli hozzátartozóknak. 
A polgármester számára összegszerűen kell megállapítani a jutalom összegét.  
A másik amit említeni szeretnék kiegészítésképpen az, hogy a Sajópüspöki tagintézményben a 
munkaruha juttatás különbözet is rendezhető ez alapján.  
A címleteket mi határozhatjuk meg, a 6500,-Ft 6 db 1000,-Ft-os címlet, 1 db 500,-Ft-os 
címlet, 1 db 50,-Ft-os címlet. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.  
 
Elekes Péter: Az utóbbi időben mindig arról hallunk, hogy nincs pénz, most pedig arról szól a 
vita, hogy kinek mennyit osszunk le, holott sok helye lenne a pénznek. Ebből a pénzből 
mennyi járdát lehetne megcsinálni? A nyelvi laborra sem tudjuk, hogy honnan lesz keret. Az 
eredetitől eltértünk, és teljesen máshová lyukadtunk ki. 
 
Naszádi Ferenc: Megkérem a pénzügyi bizottság elnökét, hogy ismételje meg az előterjesztés 
azon részét, hogy kinek mennyi a javaslat. 
 
Ujváry Ferenc: A közalkalmazottaknak 1 heti keret, a vezetőknek szintén egy heti keret, a 6 fő 
köztisztviselő ügyintézőnek a hivatalban 2 heti keret. 
 
Vass András: Az lenne a kérdésem, hogy összegszerűen ez mennyi, mindegy, hogy bruttót, 
vagy nettót mondtok. Mibe kerül ez? 
 
Ujváry Ferenc: Valóban hiányzik az előterjesztésből, de bizottsági ülésen erről is beszéltünk, 
ugyanis levezették az anyagi vonzatát is. 
 
Garaj Dániel: Bruttó 1,4 millió forintról van szó. 
 
Bán János: Én a pénzügyi bizottság ülésén is azt javasoltam, hogy a dolgozók két heti 
jutalmat kapjanak, én így is szavaztam a bizottsági ülésen is. A fedezete meglenne. 
 
Révay István: Úgy emlékszem, hogy a javaslatod úgy szólt, hogy a közalkalmazottak, illetve 
a vezetők kapjanak 2 hetit, a 6 fő hivatali dolgozó pedig 3 hetit. Véleményem szerint 
figyelembe kellene venni, hogy bérfejlesztés nem volt, és tudomásom és az előzetes 
információk szerint nem is lesz. A pénzügyi bizottság javaslatát nem tudom így támogatni, én 
a Bán János által a bizottsági ülésen tett javaslatot támogatom az elvégzett munkára való 
tekintettel. A költségvetésre terhet nem ró, 4,5 millió forint az összege. 
 
Tóth Csabáné: A Révay István alpolgármester Úr által tett javaslat 4,5 millió forint az már 
járulékokkal értendő. Az utalvány esetében a járulék lejön belőle. Az utóbbi időben 
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bérfejlesztésre valóban nem került sor, legutóbb 2%-os fejlesztés volt. Én is az Igazgató Úr és 
az Alpolgármester Úr által javasoltakat támogatom.  
 
Garaj Dániel: Ebben az évben már csak háromszor 6550,-Ft adható. A korábban beszéltek 
szerint üdülési csekkről most már nem lehet szó az évben, az iskolakezdési támogatásról sem 
lehet szó, már sok idő eltelt. Utalványban 2 fő esetén 39.000,-Ft adható, az azon felül eső 
részre már fizetni kell.  
 
Hajdu Gábor: Az I.-III. negyedéves teljesítést jó szívvel fogadom el. Munkaruha juttatás a 
jövőben nem lesz, adunk valamit helyette. Jövőre a jutalom is utalványban kerül kiosztásra, 
ami járulékmentes. Amikor probléma volt akkor senki nem kapott jutalmat, és nem is 
beszéltünk róla. Senkinek meg sem fordult a fejében. A Péter felvetésével kapcsolatosan az a 
véleményem, hogy nem úgy kell felfogni, hogy ha valaki jutalmat kap, akkor nem tudunk 
járdát csinálni. Jó munkavégzés folyt, szeretnénk elismerni a munkát. A jól elvégzett 
munkáért, vagy adunk valamit, vagy nem, de a járda ügye ehhez nem kapcsolódik, azzal majd 
később foglalkozunk. Sőt, most egy elképesztő dolgot mondok. A véleményem az, hogy ez a 
jó munkavégzés a képviselők nélkül nem jöhetett volna létre, így az a véleményem, hogy a 
Képviselő-testület munkáját is el kell ismerni, december hónapra gondolnék valamilyen 
jutalmazást a képviselőknek is. 
 
Ujváry Ferenc: Amit az előterjesztésben tolmácsoltam, az a bizottság véleménye volt. 
Beszélgettünk a természetbeni juttatásról, nekem személy szerint nagyon szimpatikus az 
alpolgármester Úr, és a többiek véleménye, én is az ő javaslatuk felé hajlok. 
 
Virág Imréné: Összegszerűen mennyiről van szó? 
 
Hajdu Gábor: Körülbelül a felső határ a 4,5 millió forint, ha pénzről beszélünk, a 
természetbeni juttatásnál lejön a járulék, így körülbelül 3,5 millió forint, ha csak a 
természetbeni juttatás maximum összege fölötti rész járulék részét vizsgáljuk. 
 
Virág Imréné: Mondják meg forintra pontosan, hogy mennyi az összege. 
 
Garaj Dániel: Azt pontosan most megmondani nem lehet, mert mindenkinél személyre 
szabottan kell kiszámolni. 
 
Révay István: Szerintem még 3,5 millió sem lesz az összege. 
 
Tóth Csabáné: A közeli hozzátartozók is kaphatják, ezt is figyelembe kell  venni. Mi pl. 
négyen vagyunk. 
 
Naszádi Ferenc: A mi esetünkben én megigényelhetem a feleségem után, és ő is utánam? 
 
Hajdu Gábor: Véleményem szerint igen. 
 
Garaj Dániel: Úgy gondolom, hogy igen, de utána fogunk nézni. 
 
Révay István: Dönteni kell a polgármester jutalmáról is összegszerűen. 
Mennyi a két heti bére? 
 
Garaj Dániel: 209.000,-Ft. 
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Hajdu Gábor: Jónak tartom a nyári gyermekétkeztetést is, de az a meglátásom, hogy a gyerek 
így jóllakottan játszik a játszótéren, de éhesen tanul év közben. Inkább erre kellene a 
hangsúlyt fektetni. Az országban mindenhol ez a vélemény egyébként. Azt el kell ismerni, 
hogy szerencsénkre a GYEA nagyon szeret minket, mert mindig nyerünk. Sok helyen 
pályáznak, de nem nyertes a pályázatuk.  
 
Tóth Csabáné: A háromnegyed évben a szociális bizottság jól gazdálkodott, átmeneti 
segélyként 123.000,-Ft volt tervezve, alatta vagyunk, az rgyvt pedig 130.000,-Ft. Mi csak e 
fölött döntünk, máshol nem tudunk megszorítani, spórolni. Amit mi tudunk, meg is teszünk a 
takarékosságot figyelembe véve. 
 
Hajdu Gábor: Konyhavezető asszony az intézményi térítési díjak esetében 15%-os emelést 
tervezett, mi 10%-ot javaslunk emelni. 
 
Elekes Péter: Én reálisnak tartom a 15%-ot is. 
 
Hajdu Gábor: Nem eltúlzott lenne a 15%-os emelés sem, valóban, de a 10%-ot javasoljuk. 
Egyéb bevételeknél is 10%-os emelést javasoltunk, a pénzügyi bizottság javaslata is az, annyi 
változtatással, hogy a sírhely ára a régi maradjon, azaz 9.000,-Ft. A kommunális adó mértékét 
mi 12.000,-Ft-ban javasoltuk, hiszen a szemétszállítás díja is emelkedik, a pénzügyi bizottság 
javaslata ezzel szemben 11.500,-Ft. 
 
Elekes Péter: Itt is a 10% lett figyelembe véve, így lett kerekítve. 
 
Hajdu Gábor: A közműfejlesztési hozzájárulás mértéke a pénzügyi bizottság javaslatával 
megegyezően 10%-kal emelkedik. A lakossági juttatást mi 18 millió forintban javasoltuk, 
ehhez kapcsolódik a szervezetek támogatása, melyet 500 ezer forintban javasoltunk 
meghatározni. Ezzel szemben a pénzügyi bizottság a szervezetek támogatására plusz 200 ezer  
forintot javasol, azaz összesen 700 ezer forintot, mely 200 ezer forintot a 18 milliós lakossági 
juttatásból kívánnak átcsoportosítani, így a bizottság javaslata szerint a lakossági juttatás 
17.800.000,-Ft. A lakáscélú támogatásra a bizottság javaslatával megegyezően 500 ezer forint 
javasolt. A közalkalmazottak munkaruha juttatása, mint munkaruha juttatás megszűnik 
jövőre, helyette természetbeni juttatásban részesülnek a dolgozók a korábbi mértéket alapul 
véve. A jutalmak a jövő évtől természetbeni juttatásban kerülnek kiosztásra.  
 
Garaj Dániel: Az étkezési hozzájárulást le lehet étkezni, vagy természetbeni juttatásként, 
utalványban vehető igénybe. Lenne egy olyan kérés, hogy az utalványt ne csak a helyi, 
bánrévei boltokban lehessen levásárolni. 
 
Révay István: Én ezt mondtam már régen is. A több helyen történő levásárlási lehetőség 
előnyösebb lenne, én ezt támogatom. 
 
Garaj Dániel: Mivel természetbeni juttatás, így nem számít jövedelemnek. Ez néhány 
embernél hátrányt jelent a nyugdíjszámításnál. 
 
Hajdu Gábor: Én ezt nem támogatom. Ennél fennáll az a veszély, hogy még kevesebb 
étkezőnk lesz. Az a véleményem, hogy minden dolgozó egye le a hozzájárulást. Amennyiben 
ez nem tetszik, úgy ezzel mi nem tudunk foglalkozni. Ha adunk fogadja el, ha nem, szaladjon 
el. A dolgozó pedig egye le az étkezési hozzájárulást.  
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Tóth Csabáné: Az a javaslatom, hogy maradjon minden a régiben. 
 
Vass András: A jövőt illetően ezt nem jól mondod Gabi.  
 
Hajdu Gábor: Úgy is dönthetnénk, hogy kevesebb legyen a jutalom, vagy ne legyen jutalom. 
Azt kell látni, hogy mi nem elveszünk, hanem adunk. 
 
Ujváry Ferenc: A megyei önkormányzat összes intézményében, például nincsen étkezési 
hozzájárulás.  
 
Garaj Dániel: A természetbeni juttatás, ajándékutalvány járulék költsége 2,2 és 2,5% az 
előbbiekben említett két cégtől kapott ajánlat szerint.  
 
Tóth Csabáné: A Sodexhot javasolnám. Bánrévén is minden boltban levásárolható és széles 
vásárlási lehetőséget kínál, mindenhol ismerik. 
 
Hajdu Gábor: Kujbus Mariann foglalkoztatása az elkövetkezendő időben 8 órásban történik a 
pénzügyi bizottság javaslatával megegyezően. 
 
Bán János: Nagyon nagy segítség lenne, mert órára is be tudna ugrani. Mennyi időre kerül 8 
órásba, végleg? 
 
Garaj Dániel: A jövőre nézve ennyire előre tervezni nem tudunk. Egyenlőre június 30-ig kerül 
át 8 órásba.  
 
Hajdu Gábor: A külön igényekkel a következő bizottsági ülésen fog foglalkozni a bizottság, 
azután kerül tárgyalásra.  
Az étkezési hozzájárulás mértéke 11.000,-Ft amennyiben leétkezi a dolgozó, vagy 5.500,-Ft 
amennyiben utalványban kéri. 
 
Garaj Dániel: Az iskolatejjel kapcsolatosan hogy döntöttek az intézmények? 
 
Ujváryné Szabó Erika: Az óvoda nem foglalkozik az iskolatejjel, nem kérjük. 
 
Bán János: Az iskolában megoszlanak a vélemények, nekem a legnagyobb gondom az, hogy 
nem tudom átvenni abban az időpontban, amikor hozzák, és a tárolása is problémát jelent. 
 
Hajdu Gábor: Nem javasoljuk, az iskolatejjel történő foglalkozást. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 
89/2007. (XI.28.) számú határozat 
 
Tárgy: 2008. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 
 
10 igen szavazattal 
a./ 
- Képviselő-testület a 2007. évi költségvetés I-III. negyedévi költségvetés állásáról szóló 

tájékoztatót elfogadta. 
 

 5



- A Sajópüspöki Tagintézményi dolgozók részére a 2007. évre járó munkaruha juttatás 
helyett természetbeni juttatást kell biztosítani, 38.000,-Ft/év időarányos részt figyelembe 
véve.  
A munkáltatói jogkör gyakorlói gondoskodjanak a fentiek végrehajtásáról. 
 
Határidő: december 31. 
Felelős: ÁMK igazgató, óvodavezető 

 
- A 2008. évi költségvetés összeállításánál az alábbi mértékekkel kell számolni. 

• Az intézményi díjak 10%-kal emelten. 
• Egyéb bevételek (lakbér, bérleti díjak, fuvarozás, stb.) 10%-kal emelten, 

kivéve a sírhely ára. 
• A kommunális adó mértéke 11.500,-Ft/év. 
• Közműfejlesztési hozzájárulás mértéke 26.500,-Ft. 
• Szervezetek pénzbeli támogatása 700.000,-Ft. 
• Lakossági juttatás 17.800.000,-Ft. 
• Lakáscélú támogatás 500.000,-Ft. 
• A munkaruha juttatás megszűnik, helyette 38.000,-Ft/év/fő természetbeni 

juttatással kell tervezni. 
• Kujbus Mariann művelődésszervező 2008. Június 30-ig határozott időre 8 

órásként kerül foglalkoztatásra. 
• A külön igényekről a következő bizottsági ülésre készüljön előterjesztés. 
• Az étkezési hozzájárulás mértéke közalkalmazottaknál természetben 

történő igénybevétel esetén 11.000,-Ft/hó, utalvány formájában 5.500,-
Ft/hó. 

 
Határidő: folyamatos, 2008. 02.15. 
Felelős: jegyző 
 

9 igen, 1 tartózkodás 
 
b./ A vásárolt élelmezés (ebéd és napközis menü) egységára maximum 10%-kal emelkedhet. 
A szerződés ennek megfelelően módosítható. 
 
Határidő: 2007.december 31. 
Felelős: polgármester 
 
9 igen, 1 ellen 
 
c./ 
 
- A 2008. évi költségvetésben tervezett 2 heti jutalom összegét lehetőleg természetbeni 

juttatásként kell kifizetni, melyre személyre szabott számítást kell  végezni.  
 

Határidő: folyamatos és 2008. március 15. 
Felelős: munkáltatói jogkör gyakorlói 

 
- Az étkezési hozzájárulás utalvány formájában történő igénybe vétel esetén a korábbi    

szabályozás marad érvényben.  
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6 igen, 3 ellen, 1 tartózkodás 
 
d./  
- A Képviselő-testület a munkaviszonyban álló közalkalmazottak és köztisztviselők részére 

jutalmazási keretet biztosít a költségvetési tartalék terhére az alábbiak szerint.  
• Általános Művelődési Központ:1.305.000,-Ft 
• Napköziotthonos Óvoda 424.550,-Ft 
• Polgármesteri Hivatal 1.079.000,-Ft 
• Műhely: 95.450,-Ft. 
• Védőnő: 95.450,-Ft. 
 

- Képviselő-testület Hajdu Gábor József polgármester részére 209.000,-Ft jutalmat állapít 
meg. 

 
A munkáltatói jogkör gyakorlói gondoskodjanak a feladat végrehajtásáról 
 
Határidő: folyamatos és 2007. december 31. 
Felelős: munkáltatói jogkör gyakorlói 
 
Révay István alpolgármester Úr távozott az ülésről. 
 
2. napirendi pont: Beszámoló az Ózd Többcélú Kistérségi Társulás tevékenységéről 
 
Hajdu Gábor: Az anyagot körbeküldtük, de információim szerint még nem járt mindenkinél.  
 
Tóth Csabáné: Két észrevételem lenne a beszámolóval kapcsolatosan. Az oktatás az ismerős 
számomra, nagyon szép munka. Észrevételezném, hogy a költségvetés nagyon szűkösen van 
érintve, kb. három sorban. Javasolnám, hogy egy részletesebb költségvetést bocsássanak 
részünkre megtekintésre. 
 
Hajdu Gábor: Küldtek költségvetést már beszámolóval kapcsolatosan, azt mellékelni fogom a 
beszámoló mellé, hogy mindenki megtekinthesse. 
 
Tóth Csabáné: A másik észrevételem, hogy az orvosi ügyelet esetében olvasható a 
beszámolóban, hogy ellátás nem működhet pótbefizetés nélkül. Tehát Ózdon is hozzá kell 
járulni. 
 
Hajdu Gábor: De csak egy minimális összeggel, nem olyan mértékkel, mint ahogy a putnoki 
orvosi ügyelet elvárja. Most a koncepcióhoz küldött a putnoki orvosi ügyelet egy 
tájékoztatást, melyet ismertetek. A tájékoztatás a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Javaslom, hogy amiért nem ért körbe mindenkihez az anyag, így vegyük le napirendről, majd 
a decemberi ülésen tárgyaljuk újra napirendként. Egyébként a putnoki orvosi ügyelet által 
adott költségvetésen a belső ellenőrzés is megrőkönyödött. Az volt a véleményük, hogy mind 
a 2006-os, mind a 2007-es túl van tervezve milliókkal. A közeljövőben az Ózd Többcélú 
Kistérségi Társulás ebben a témában össze fog ülni, és beszélni fognak róla. Ahhoz, hogy 
ügyeletet váltsunk ÁNTSZ engedély kell. Sok helyen problémát jelent az ügyelet kérdése a 
kistelepülések esetében. Amit csinálnak, az a „szabad rablás” fogalmát kimeríti. Én is azt 
szeretném, hogy maradjunk Putnoknál, de be kell látniuk, hogy ez a városnak, Putnoknak 
fontos. Amennyiben jó nekik úgy, hogy a kistelepülések csak az OEP által adott pénzt adják, 
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a többit pedig Putnok város odaadja, úgy rendben van a dolog, de ez így nem működhet 
tovább.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

90/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Beszámoló az Ózd Többcélú Kistérségi Társulás tevékenységéről 
 

Képviselő-testület fenti napirend megtárgyalását a december havi testületi ülésre  
halasztja. 

 
3. napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Hajdu Gábor: A lejárt határidejű határozatokról szóló beszámolót mindenki megkapta a 
meghívó mellékleteként. Szavazásra tette a beszámolót, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

91/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 

Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót  
elfogadta. 
 

4.napirendi pont: Indítványok javaslatok 
 
a./ Onofrei Tímea martinsalakos lakás felajánlása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem Jegyző Urat, tegye meg szóbeli előterjesztését a napirendi ponttal 
kapcsolatosan. 
 
Garaj Dániel: Onofrei Tímea 3654 Bánréve, Rákóczi u. 8. szám alatti lakos martinsalakos ház 
ügyében a 150.000,-Ft-ot a szakértőnek megfizette. A szakértői vélemény a 
legéletveszélyesebb kategóriába sorolta a házat. A martinsalakkal foglalkozó jogszabály azt 
mondja, hogy a tulajdonos amennyiben lakást vásárol, nem épít, úgy a lebontásra váró 
lakóingatlant a helyi önkormányzat javára köteles felajánlani. Az önkormányzaté a vagyon, az 
köteles lebontani. Utána házhelynek lehet hasznosítani. Amennyiben nem fogadja el az 
önkormányzat, úgy a Magyar Állam tulajdona lesz, a Kincstári Vagyonigazgatóság kezeli. A 
Rákóczi u. 8. szám alatti ingatlan 3 szintes, alápincézett, 152 m2, plusz ehhez jön a pince. Az 
alap, a felmenő fal, a födém és a koszorú is károsodott. A többi téglából van, plusz benne 
vannak a nyílászárók. Egyébként 14 éves az épület, nem öreg. Az állaga életveszélyes. A 
költségkihatása, amennyiben elfogadjuk, millió feletti összeg, ami marad, az nem ér annyit, 
tehát nem jönne vissza a belefektetett pénz. Nekünk nyilatkozni kell, hogy mi a szándékunk, ő 
megy tovább a saját ügyében. Az a javaslatunk, hogy ne vegyük át. 
 
Elekes Péter: Ebből probléma is lehet, mert ott van a vasút utcájában az a telek, ami szintén 
így került állami tulajdonba, nem önkormányzati terület. Oda hordják a szemetet. 
Konfliktushelyzetet okozhat, ha esetleg az is ilyen lesz. 
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Garaj Dániel: A Kincstári Vagyonigazgatóságon háromszor voltam személyesen. Olyan árat 
mondtak azért a telekért, hogy az nem éri meg. Írtam nekik, hogy vállalják a karbantartását is, 
azt mondták, hogy nekik erre nincs kapacitásuk. Szó van egyébként róla, hogy az 
önkormányzatoknak ingyen oda fogják adni.  
Kozma Lászlóné: Azt a telket nehezen lehetne értékesíteni, a forgalom is sokat számít. 
 
Elekes Péter: Az épület ott beljebb van. 
 
Virág Imréné: Az egy szűk telek, kicsi a hely. 
 
Garaj Dániel: Igen, az igazából a Kruppa Pista bácsi féle telekkel lenne két jó telek. 
 
Hajdu Gábor: Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodás 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

92/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Onofrei Tímea martinsalakos lakás felajánlása 
 

Képviselő-testület Onofrei Tímea 3654 Bánréve, Rákóczi u. 8. szám alatti lakos  
ingyenes tulajdonszerzés céljából fenti házszámon lévő martinsalakos lakóházának  
felajánlását nem fogadja el.  

 
b./ Régi polgármesteri hivatal hasznosítása 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy a régi hivatal épületét hirdessük meg újra a korábbi gyakorlat 
szerint, ugyanis sajnos nincs rá jelentkező. 
 
Elekes Péter: Arra, hogy más formában hasznosítsuk, nem lenne lehetőség? 
 
Hajdu Gábor: Gondolkoztunk, hogy egy gondozó helyet létre lehetne hozni, javaslatot tettünk, 
de sajnos erre végül kiderült, hogy nincs lehetőség. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

93/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Régi polgármesteri hivatal hasznosítása 
 

Képviselő-testület a korábbiaknak megfelelően meghirdeti hasznosításra a tulajdonát  
képező 3654 Bánréve, Dózsa Gy. u. 1. szám alatti ingatlanát, a volt polgármesteri  
hivatalt. 
Utasítja a jegyzőt, hogy a szükséges lépéseket megtegye. 

 
Határidő: december 31. 
Felelős: jegyző 
 

Visszaérkezett az ülésre Révay István alpolgármester Úr. 
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c./ Karácsonyi szaloncukor juttatás 
 
Hajdu Gábor: Koncepciókor már ejtettünk szót a szaloncukorról. Egy ózdi vállalkozó adott 
egy árlistát, itt van meg lehet tekinteni. 320,-Ft-ért kínál egy 40 dkg-os csomaggal. Beszéltem 
Tóth Tamással, ő ugyanezt 309,-Ft-ért kínálja. Zselés szaloncukorról van szó. Javaslom, hogy 
az utóbbit szavazzuk meg. 550 csomaggal rendeljünk. A Bánrévei Hírnök karácsonyi 
számával kerüljön kiosztásra december 15-e körül, kérem a bizottságot, tegye meg a 
szükséges lépéseket.  
 
Tóth Csabáné: Ez a bizottsági ülésen is felvetődött. Az lenne a bizottság javaslata, hogy a 
lakosokkal történő kapcsolattartás keretében a Képviselő-testület vállalhatná a kihordást.  
 
Vass András: Területileg elosztva. 
 
Hajdu Gábor: Azt is figyelembe kell venni, hogy kinek hogy van elfoglaltsága. 
 
Naszádi Ferenc: Nekem ezzel kapcsolatosan negatív tapasztalataim vannak. Hordtam már 
meghívót, és nem szívesen láttak. Nem beszélve az időbeli elfoglaltságról. Én személy szerint 
nem vállalom. 
 
Tóth Csabáné: Mi ezt kimondottan a kapcsolattartás miatt gondoltuk. 
 
Vass András: Le kell ezt zárni, aki vállalja az csinálja, aki nem, az nem. 
 
Hajdu Gábor: 3-4 fő hordaná? 
 
Tóth Csabáné: Kettesével gondoltuk, a véleményünk szerint úgy elég. 
Kérem, hogy a hírnök karácsonyi számába, akinek közölni valója van, azt december 03-ig 
legyen szíves leadni. 
 
Hajdu Gábor szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 

94/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Karácsonyi szaloncukor juttatás 
 

A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a lakosság részére 550 adag, családonként  
40 dkg. szaloncukor kerüljön beszerzésre 309,-Ft/csg. egységáron. A szaloncukor  
kijuttatásáról a Bánrévei Hírnökkel együtt kell gondoskodni. Ennek megszervezéséért  
a polgármester a felelős. 

 
Határidő: folyamatos és december 21. 
Felelős: polgármester 
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d./ Szerződés módosítás 
 
Hajdu Gábor: Az Ecostart Kft-vel az óvoda áthelyezés ügyében a megbízási szerződés meg 
lett kötve, ezt lenne szükséges módosítani. A módosított szerződést leküldték nekünk. Ami az 
eredeti szerződésben 75.000,-Ft volt, azt kellene módosítani 100.000,-Ft + ÁFA-ra. A 
megvalósíthatósági tanulmány költsége lenne 500.000,-Ft + ÁFA, és a II. fordulóhoz 
szükséges dolgok 100.000,-Ft + ÁFA. Most lényegében a 100.000,-Ft-ról van szó, hogy 
mehessen a munka, a többiről, csak a későbbiekben lenne szó, ha már első fordulóban 
nyertünk. Sajnos a pályázat nehezen halad, olyan kérdéseket tesznek fel, amit szinte 
értelmezni sem lehet. Nem egyszerű dolog. Nem tudjuk, hogy mi lesz a pályázattal 
kapcsolatosan. Úgy néz ki, hogy van megfelelő hátszél, amire nagyon nagy szükség is van. 
Az ózdi térségből úgy hallottam 6 pályázat megy be.  Benedek Mihály Úr is benne van a 
bizottságba, aki bírálja. Az egri térségi ülésen beszéltünk erről a dologról is. Sajópüspökivel 
közös pályázat ez tulajdonképpen, Benedek Úr is támogatja. Benedek Úr véleménye szerint a 
hatból három nyertes lehet. Mi kevés esély látunk erre. A három megye keretéből Borsod 
kapta a keret 50%-át, a másik kettőé 25%-25%. Azt, hogy hogyan is bírálják, nem tudjuk.  
 
Az óvoda áthelyezés ügyével kapcsolatosan tulajdonképpen két dologban kellene most 
döntenünk, az egyik az Ecostart szerződés módosítás ügye, a másik egy határozati javaslat, 
amit ismertetni kívánok. Ismertette a határozati javaslatot, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.  
Az esélyegyenlőségi szakértőt megkértük, dec.7-én fog jönni az óvoda ügyében. 
 
Ujváry Ferenc: A véleményem az, hogy ilyen pályázat író még nem volt a praxisunk alatt. 
Rendesen megdolgoztatja a hivatalt és a dolgozókat. Lényegében úgy néz ki, hogy a pénzt ő 
veszi fel, a munkát pedig a dolgozók végzik el. Felháborítónak tartom ezt az eljárási módot. 
 
Bán János: Az igazság az, hogy rosszul indítottuk el ezt az egészet. Debreczeni Gábor Úr 
eljött ma és egy tartalmas úgymond eligazítást tartott, nem úgy, mint Sándor, aki csak lehozta 
lemezen az anyagot és semmit nem mondott. 
 
Hajdu Gábor: Tulajdonképpen a kiírás alapján készítettek nekünk egy sorvezetőt, ami 
segítséget nyújthat.  
 
Kozma Lászlóné: Nekem is az a véleményem, ami Ujváry Ferencnek. Amennyiben ő a 
pályázat írója, úgy jöjjön ki, hozzon embert és csinálja a dolgát, amiért fizetünk. Ő felveszi a 
pénzt, akkor maga helyett ne másokat dolgoztasson, hanem jöjjön ki és nézze meg amire 
kíváncsi. Az óvoda esetében olyan kérdései vannak, amit úgy gondolom nem egy óvodai 
dolgozónak kellene megmondania, hanem egy szakembernek. 
 
Garaj Dániel: Amilyen pályázatokat eddig írtunk, írnunk kellett, az jóformán játék volt. Most 
már nem ez a helyzet, így mindenkinek meg kell tanulni pályázatot írni, ami nem egyszerű 
dolog. A pályázat íráshoz először is az szükséges, hogy el kell olvasni a pályázati leírást. 
Ebben az esetben ez nem történt meg. Az egyik az, hogy mindenkinek meg kell tanulni 
pályázatot írni, a jövőben minden pályázat ilyen lesz, a másik pedig az, hogy meg kell tanulni 
a számítógépet kezelni. Ami az iskolából el lett küldve, azzal nem tudott mit kezdeni a 
pályázat írója. Ezt úgy kell elképzelni, hogy amit mi elképzelünk, azt bele kell tenni az ő 
fejébe, mert ő nem tudja, hogy mi mit szeretnénk. Jancsurák Sándor valóban nem magyarázta 
el részletesen a teendőket, ma Debreczeni Gábor elmagyarázta érthetőbben.  
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Ujváry Ferenc: Reálisnak tűnik a felvetés, de az a véleményem, hogy tanítson meg rá, hogy 
hogy kell írni.  
 
Bán János: Az sem volt tiszta, hogy tulajdonképpen mire kell kivetíteni a pályázatot. Utóbb 
derült ki, hogy az óvodára kell kidomborítani, és az iskola adatait másodlagosan kell 
megemlíteni. Először mi kidolgoztuk az iskolára és utóbb derült ki, hogy nem így kell.  
 
Hajdu Gábor: Ők feltételezték hogy mi tudjuk, hiszen mi pályázunk. Azért kértem a 
konzultációt, mert látható volt, hogy nem megy a dolog úgy, ahogy kellene.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi 
határozatokat hozta: 
 

95/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Szerződés módosítás 
 

Képviselő-testület az Ecostart Kft. Miskolc, Katowice út 49. 4/4. számú szerződés  
módosítási ajánlatát elfogadja. 
Az ajánlatnak megfelelően a  szerződés módosítás aláírható. 

 
Határidő: december 31. 
Felelős: polgármester 
 
96/2007. (XI.28.) számú határozat 

 
Tárgy: Bánréve Óvoda infrastrukturális felújítása 

 
Bánréve Község Önkormányzata pályázatot nyújt be az ÚMFT ÉMOP 4.3.1.  
komponensében megjelent „Közoktatás térségi sajátosságokhoz igazodó szervezése és  
infrastruktúrájának fejlesztése” című pályázati felhívásra a Bánrévei Óvoda  
felújítására, rekonstrukciójára. 

 
Határidő: 2008. január 02. 
Felelős:  polgármester 

 
e./ ÁMK Alapító Okirat módosítása 
 
Garaj Dániel: Az óvoda pályázatban csak úgy van esélyünk, hogy nyerjünk, ha adatokkal úgy 
tudjuk alátámasztani, hogy bizonyítjuk, hogy a gyermek létszám nem csökken 
nagymértékben. A pályázati leírás azt mondja, hogy 10%-os létszám csökkenés felfogható 
stagnálónak, ettől nagyobb mértékű nem lehet. Az alapító okiratunkban az ÁMK esetében a 
felvehető maximális létszám 240 tanulólétszámban lett elfogadva, ez így nem megfelelő, 
hiszen 206 gyermek tanul az intézményben. Ezt módosítani lenne szükséges 210 főre. Az 
iskolában több gyermeket leültetni már nem tudunk, így a maximális létszám csökkentése a 
megoldás. 
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

97/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: ÁMK Alapító Okirat módosítása 
 

Képviselő-testület a bánrévei Általános Művelődés Központ Alapító Okiratának 9.  
pontjában szereplő felvehető maximális létszámot 210 főben állapítja meg a bánrévei  
intézményben. 

 
f./ Pályázatok figyelése 
 
Hajdu Gábor: Az miskolci Aranyboksa Kft-től kaptunk egy aktuális pályázati kiírásokat 
tartalmazó tájékoztatót. Ebből szeretnék ismertetni egy párat, amire véleményem szerint 
érdemes lenne benyújtani pályázatot. Az egyik a TIOP-1.1.1/07 informatikai infrastruktúra 
fejlesztése pályázat. Ez a fejlesztés felfűzhető lenne az óvoda pályázathoz, és úgy néz ki, hogy 
esélyünk is lenne rá. Így egy jól felszerelt számítógép teremre is pályázhatnánk. Ismertette a 
tájékoztatót, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. A másik amit ismertetni szeretnék az 
ÉMOP 2007 – 3.1.3. Vidékfejlesztési programot kiegészítő településfejlesztés pályázat. 
Ebben a pályázatban a sportöltöző felújítására, vagy esetleg építésre pályázhatnánk, valamint 
a Kossuth Lajos utca másik oldalának a felújítása is beleférhet. Ismertette a tájékoztatót, mely 
a jegyzőkönyv mellékletét képezi. Az Új Magyarország Fejlesztési Terv környezetvédelmi 
pályázataiban lehetőséget látnánk a települési bel- és csapadékvíz rendezésre, valamint 
lehetőség nyílhatna a régi szeméttelep rekultivációjára.  
Az óvoda pályázathoz szorosan kapcsolódik a TÁMOP pályázat, amely tulajdonképpen arról 
szól, hogy aki oktat, annak tanulnia kell. Az óvoda pályázatban már meg kell jelölni, hogy hol 
és mit is fognak tanulni a pedagógusok.  
Lámné Kovács Éva térinformatikus is küldött Miskolcról egy pályázati lehetőséget a 
Magyarország-Szlovákia határon átnyúló együttműködés operatív program 2007-2013 
pályázati lehetőségről. Javasolt lenne erre is pályázatot benyújtani. Ez tulajdonképpen arról 
szólna, hogy a bánrévei iskolában amennyiben órát tart egy pedagógus, olyan számítógépes, 
Internetes összeköttetés lenne a bánrévei és a szlovák testvériskola között, hogy ott is látnák a 
gyermekek az órát a magyar nyelvű tagozaton, lehetne őket Interneten keresztül oktatni, 
feleltetni, akár kiküldeni is az óráról. Ez egy virtuális iskola lenne tulajdonképpen, ennek 
megfelelő hardver és szoftver felszereltséggel. Mi a rimaszécsi iskolára gondoltunk 
partnerként. Természetesen akár az USA-ban is nézhetik az órát.  
Javaslom, hogy adjunk meghatalmazás az említett pályázatok figyelésére, előkészítésére az 
Aranyboksa Kft-nek. Amennyiben konkrét ajánlatot kapunk, akkor azt hozom a testület elé. 
Annak is utána kell érdeklődni, hogy egyáltalán érdemes-e benyújtani a pályázatokat, hogy 
egyáltalán lesz-e nyitott ajtó.  
 
Bán János: Nagyon jó lenne, ha nyerni tudnánk az informatikai pályázaton, hiszen a gépeink 
folyamatosan tönkremennek, már régiek, elavultak. Eddig kiestünk a pályázatból. Nagy 
szükség lenne új számítógépekre, és olyan pályázatra, amely esetében labdába is rúghatnánk. 
 
Elekes Péter: Amíg nincsen anyagi vonzat, addig az a véleményem, hogy adjunk 
meghatalmazást, amennyiben lesz, úgy külön döntés legyen erről. 
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Hajdu Gábor: A környezetvédelmi célú fejlesztésre valószínűleg térségi pályázat lesz kiírva, 
100%-ban támogatott, ami minimum 10 millió forint, maximum 300 millió. 
 
Elekes Péter: Egyszerűbb lenne, ha kapnánk egy másolatot ebből, úgy könnyebb lenne a 
döntés. 
 
Hajdu Gábor: A járdaépítés pályázatot véleményem szerint feltétlen készítse elő, 90% a 
támogatottsága, 3-150 millió forint a nyerhető összeg. A sportöltöző pályázatot is 
előkészítettjük, ennek is 90% a támogatottsága. Az alapműveleteket már végezze el.  
 
Révay István: A járdaépítés pályázatba a Rákóczi utca utólag nem lenne belevehető? 
 
Elekes Péter: Ha lesz sportöltöző, akkor lesz sport is? 
 
Garaj Dániel: A járdapályázat véleményem szerint már nem bővíthető, építési engedély 
köteles. 
 
Hajdu Gábor: Tőlem lehetne sport minden nap is a településünkön most is. Mi is szeretnénk, 
ha lenne sportélet a településen, de nem úgy, ahogy  az az elmúlt időszakban működött. 
Egyébként tervezzük, hogy olimpiai bajnokokat hozunk le a településre a gyermekeknek. Úgy 
gondoljuk, ez is jó hatással lesz rájuk, ösztönzi őket. A belvíz, csapadékvíz pályázatot is 
előkészíttetjük, ennek a támogatottsága 100%.  A korszerű hulladékgazdálkodással is érdemes 
foglalkozni véleményünk szerint. 
 
Tóth Csabáné: Ha ez nem kerül semmibe, akkor menjen a dolog. 
 
Garaj Dániel: Összefoglalva az óvoda áthelyezés ügyével már foglalkozunk. Írjuk, sok vele a 
munka, elég döcögősen halad, ebben ők is és mi is hibáztunk. Az óvoda pályázatunkhoz 
kapcsolódik a TÁMOP pályázat, ami a pedagógusok oktatását célozza meg. Aki oktat, annak 
tanulnia is kell. Az óvoda pályázatban már meg kell jelölni, hogy a pedagógusok hol és mit 
fognak tanulni. Ehhez szintén kapcsolódhat a TIOP számítógépes pályázat. Önállóan is 
lehetne pályázni, de az óvoda pályázat írói véleménye szerint ezt a hármat fűzzük össze, így 
nagyobb esély lehet rá. A sportudvar lenne a negyedik lépcsője, de arra mi külön pályáztunk 
és nyertünk, így az már nem belevehető. A másik lehetőség az, hogy a TIOP pályázatot külön 
az Aranyboksa KFT-vel megnézetjük. 
A kisléptékű település fejlesztés pályázatba a Kossuth Lajos utcai járda másik oldalának a 
felújítása kiválóan illeszkedik, erre mindenképpen indulni kellene, az engedélyünk megvan. 
A sportöltözővel nem tudjuk, hogy mit kezdjünk, van-e rá szükség, foglalkozzunk-e vele, 
egyáltalán hová jutna. Utánanéznek, mi eldöntjük, majd, hogy van-e rá önerő, amennyiben 
úgy döntünk, akkor foglalkozunk vele. 
A KEOP pályázaton belül a belvíz és csapadékvíz rendezésre lenne lehetőség, a másik pedig a 
települési hulladéklerakó rekultivációja, amit meg lehetne valósítani ennek keretein belül. Az 
Aggteleki Nemzeti Park tulajdonában van a terület, azt mondták, hogy majd keresni fognak, 
mert ők is rekultiválni kívánják.  
Fodorék egyenlőre megálltak a pénz miatt. Kérdés, hogy van-e csapat, összeáll-e, valaki 
belefektet-e 10 milliót a tervbe.  
A hulladéklerakóval kapcsolatosan meg kell említeni, hogy egy része a Hajdu Gábor 
tulajdona. Ebben az ügyben mindenképpen lépni kell. A Nemzeti Park előbb, vagy utóbb meg 
is büntethet, hogy oda rakjuk a törmeléket. 
Ezek a lehetőségek összefoglalva. 
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Hajdu Gábor: Én a szeméttelepből az én tulajdonomat képező részt el kívánom adni. 
A pályázatokhoz kapcsolódóan lenne még egy javaslatom, ami nincs kiírva. Javasolnám, hogy 
a falunap kiváltásaként rendezhetnénk inkább abban az időszakban egy fesztivált, én 
konkrétan krumplifesztiválra gondoltam. Ez egy 2 napos rendezvény lenne, nívós, híres, 
országos hírű fellépőkkel. Lényegében ennek az országban már több helyen hagyománya van, 
ezért  gondoltam, hogy mi is pályázhatnánk. A költségei a pályázaton megnyerhetőek. 
Javaslom, hogy készíttessünk el egy pályázatot ezzel kapcsolatosan. Először ajánlatot kérünk 
róla.  
 
Ujváry Ferenc: Javaslom a krumplifesztivált. 
 
Hajdu Gábor szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület az alábbi határozatokat 
hozta: 
 

98/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Pályázatok figyelése 
 
9 igen, 1 tartózkodás szavazattal 
 
a./ Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az alábbi feladatok megvalósítását elősegítő 
pályázatok figyelésére, előkészítésére adjunk meghatalmazást az Aranyboksa Kft. Miskolc, 
Aradi u. 8. szám részére. 
- TIOP – 1.1.1/07 A pedagógiai módszertani reformot támogató informatikai infrastruktúra 

fejlesztése. 
- ÉMOP 2007-3.1.3. Vidékfejlesztési programot kiegészítő településfejlesztés. Kisléptékű 

településfejlesztés a Kossuth L. utcai járdaépítésre, és a sportöltöző építésére, vagy 
felújítására. 

- ÉMOP 3.2.1.C Belterületi és térségi vízrendezés a település belvíz és csapadékvíz 
elvezetésének megoldására. 

- ÉMOP 3.2.1.B Települési hulladéklerakó rekultivációja, felszámolása a települési volt 
szeméttelep rendezése. 

 
b./ Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Magyarország-Szlovákia határon átnyúló 
együttműködés operatív program 2007-2013. pályázat figyelésére és kidolgozására adjunk 
meghatalmazást az Aranyboksa Kft. Miskolc, Aradi u. 8. szám részére.  
A meghatalmazás a határon átnyúló hálózatok és modellek létrehozásának és 
együttműködésének támogatása a közoktatási intézmények körében, a bánrévei általános 
iskola és a rimaszécsi iskola vonatkozásában. 
 
8 igen, 2 tartózkodás szavazattal 
 
c./ 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy adjunk meghatalmazást az Aranyboksa Kft. Miskolc, 
Aradi u. 8. szám részére egy kétnapos, hagyományteremtő „krumpli fesztivál” 
megrendezéséhez pályázat előkészítésére. 
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Az előkészített anyagot és pályázati lehetőségeket döntés céljából újból a testület elé kell 
terjeszteni. 
 
Határidő: folyamatos és 2008. március 31. 
Felelős: polgármester 

 
g./ Hét Határ Önkormányzati Szövetségbe belépés 
 
Hajdu Gábor: Ismertette az Esztergom Polgármesteri Hivatal által megküldött Hét Határ 
Önkormányzati Szövetségbe belépéssel kapcsolatos megkeresést, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. A költségek 5,-Ft/lakos/év, tehát 7.500,-Ft-ról van szó. Javaslom, hogy 
csatlakozzunk. 
 
Elekes Péter: Ezzel nagyon egyet tudok érteni. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 
tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

99/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Hét Határ Önkormányzati Szövetségbe belépés 
 

Képviselő-testület csatlakozik rendes tagként a Hét Határ Határon Átnyúló  
Önkormányzati Szövetség a Kárpát-medencében Egyesülethez (2500 Esztergom,  
Széchenyi tér 1.). 
Felhatalmazza a polgármestert a fentiekből adódó feladatok végrehajtására. 

 
Határidő: december 31. 
Felelős: polgármester 
 

h./ Közbiztonság megőrzés érdekében teendő lépés 
 
Tóth Csabáné: A december 21-én történő határnyitással kapcsolatosan lenne egy javaslatom. 
Tudjuk, hogy a határőrség beolvad a rendőrségbe. Egyenlőre még marad itt egy határőrizeti 
egység, de a későbbiekben teljesen bizonytalan, hogy itt maradnak-e kirendeltségként. 
Településünk közbiztonsága érdekében mindenképpen az lenne a jó, ha maradnának, és lenne 
állandó jelenlét. Az lenne a kérés a polgármester Úr felé, hogy lobbizzon az ügy érdekében, 
hogy ne csak egy fél évig, hanem végleg maradjon településünkön kirendeltség. 
 
Hajdu Gábor: Zsuzsa nyitott kapukat döngetsz, éppen ma keresett meg az ügyben Rák Róbert. 
Fel fogjuk keresni a bűnügyi igazgatót Miskolcon, mindent megteszünk annak érdekében, 
hogy maradhasson egy egység településünkön. Két értekezleten is részt fogok venni a 
határőrségnél, természetesen ott is mindenképpen említésre kerül.  
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Szavazásra tette az elhangzottakat, Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

100/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: Közbiztonság megőrzés érdekében teendő lépés 
 

Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Schengeni Egyezményhez történő  
csatlakozás után is helyben maradjon a rendőrségbe integrált határőrizeti egység.  
Ennek érdekében a polgármester fejtse ki tevékenységét. Eredményéről a testületet   
tájékoztassa. 

 
Határidő: 2008. március 31. 
Felelős: polgármester 

 
Elekes Péter: Az október 05-én megtartásra került rendkívüli üléssel kapcsolatosan lenne 
észrevételem. Én az azt megelőző testületi ülésről igazoltan voltam távol. Az október 05-i 
Idősek Estjére nem kaptam meghívót. A miértekkel lenne a problémám, ugyanis, ha valamiről 
nem tudok, akkor azon nem is tudok részt venni. Az a véleményem, hogy ha máskor más 
ügyben tudtok telefonálni, akkor abban az esetben is lehetett volna. 
 
Hajdu Gábor: Senki nem kapott az Idősek Estjére meghívót. Azt tudom mondani, hogy 
tájékozódni kell ilyen esetekben, érdeklődni, hogy ilyen ne fordulhasson elő. 
 
Virág Imréné: A Római Katolikus Egyház részére január hónapban megrendezésre kerülő 
jótékonysági bálra szeretnénk térítésmentesen az aulát igénybe venni. 
 
Hajdu Gábor: Természetesen. Az önkormányzat által támogatott szervezetek és intézmények 
díjfizetés nélkül vehetik igénybe az aulát.   
Indítványozni szeretném, hogy a december 01-jén megrendezésre kerülő Idősek báljára, 
valamint a januárban megtartásra kerülő katolikus bálra ingyenesen biztosítsuk a helyiséget. 
 
Révay István: Ez nem így van. A korábbi döntés értelmében az iskola auláját az intézmények 
rendezvényeire lehet díjmentesen használni. Ezért került el a Vasutas Természetjárók Bálja is, 
mert nem tudtuk megfizetni a 30.000,-Ft-ot. Ettől függetlenül támogatom, és egyetértek vele, 
hogy az idősek báljára és a katolikus  bálra ingyenesen kapják meg a termet. 
 
Hajdu Gábor szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 

101/2007. (XI.28.) számú határozat 
 

Tárgy: ÁMK aula használata 
 
Képviselő-testület az Idősek Klubja részére a december 01-jén megrendezésre kerülő  
Idősek báljára az ÁMK auláját térítésmentesen biztosítja. 
 
A január hónapban megrendezésre kerülő katolikus bálra is térítésmentesen  
biztosítja az ÁMK auláját. 
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Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol BURSA Hungarica ösztöndíj pályázatokról, 
valamint ápolási díjról döntött. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József         Garaj Dániel    
     polgármester                         jegyző  
          
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
         Révay István                              Bán János 
        alpolgármester                                                                   képviselő 
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